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1. Toplantı	 Dr.Funda	 Barlık	 Obuz'un	 açılış	 konuşmasıyla	 başladı.	 Ardından	 saygı	 duruşunda	
bulunuldu	 ve	 İstiklal	 Marşı	 okundu.	 Divan	 heyetine	 Dr.H.Yıldıray	 Orhon	 Başkan,	 Dr.Kemal	 Özbek,	
Dr.Şükriye	Kaplan	Uzunoğlu	ve	Dr.Gülden	Aykanat	seçildi.	
	
2. Ek	gündem	önerisi	soruldu.	Öneriler;	

a. Üye	aidat	borçlarının	ödenmesiyle	ilgili	icra	yolunun	açılması	teklifi	geldi,	
b. Tabip	Odası	adına	bir	gayrimenkul	alım	ve	satım	yetkisinin	Genel	Kurulca	Yönetim	Kurulu'na	

verilmesi	önerildi,	
c. Her	iki	öneri	de	oybirliğiyle	kabul	edildi	ve	gündeme	alındı.	
	

3. Genel	 Kurula	 katılan	 SES	 ve	 1.	 Basamak	 Sağlık	 Çalışanları	 Birlik	 ve	 Dayanışma	 Sendikası'ndan	
konuklara	konuşma	istekleri	soruldu.	Konuşma	yapmayacaklarını	söyleyerek	teşekkür	ettiler.		
	
4. Genel	Sekreter	Dr.M.Lütfi	Çamlı	etkinlik	raporunu	sundu.		
	
5. Denetleme	Kurulu	Raporu	Dr.F.Yüce	Ayhan	tarafından	sunuldu.		
	
6. Mali	tablolar	ve	bilanço	hakkında	Dr.Nergül	Çördük	bilgi	verdi.		
	
7. Raporlar	 hakkında	 konuşmada	 Dr.Mustafa	 Vatansever	 söz	 aldı	 ve	 teşekkür	 konuşması	 yaptı.	
Ayrıca	Dr.Oya	Otyıldız	söz	alarak	Çevre	Sağlığı	Komisyonu	çalışmaları	ile	ilgili	bilgilendirme	yaptı.		
	
8. Yönetim	Kurulu	çalışma	raporu	oylandı	ve	oybirliğiyle	ibra	edildi.		
	
9. Denetleme	Kurulu	raporu	oylandı	ve	oybirliğiyle	ibra	edildi.		
	
10. Tahmini	bütçe	ve	 fasıllar	arası	geçiş	yetkisinin	Yönetim	Kurulu'na	verilmesi	oylandı.	Oybirliğiyle	
kabul	edildi.		
	
11. Ek	gündem	önerisinden	biri	olan	aidatlarla	 ilgili	 icra	yolunun	açılması	önerisi	üyelerce	tartışıldı.	
Bu	konuda	Tabip	Odası	Yönetim	Kuruluna	farklı	öneriler	sunuldu.	
	
12. Ek	 gündem	önerilerinden	 ikincisi	 olan	 Tabip	Odası	 adına	 gayrimenkul	 alım	 satımı	 ile	 ilgili	 yetki	
verilmesi	konusunda	öneri	sahibi	Dr.Ali	Ağzıtemiz	"Tabip	Odamızın	daha	iyi	bir	hizmet	verebilmesi	için	
böyle	bir	öneriyi	yaptığını	ve	Tepekule'de	bulunan	 iki	büronun	satışından	elde	edilecek	gelirle	daha	
büyük	bir	yere	taşınmanın	gerektiğini"	söyledi.	Ancak	şu	anda	hizmet	verilen	bina	ile	ilgili	herhangi	bir	
satışın	düşünülmediğini	de	ifade	etti.		
Hekimlerin	meslek	 içi	eğitim,	konferans,	panel,	seminer	gibi	eğitim	faaliyetleri	 ile	kültürel	ve	 	sosyal	
etkinlikleri	 için	 fiziksel	 ve	 teknik	 alt	 yapısı	 daha	uygun	bir	 kompleks	oluşturulmasının	uygun	olduğu	
değerlendirildi.	 Bu	 çerçevede,	 Tepekule	 İş	Merkezi'nde	 bulunan	 iki	 ayrı	 büronun,	 birlikte	 veya	 ayrı	
ayrı	 satılması	 ve	 belirtilen	 ihtiyaçlara	 uygun	 bir	 gayrimenkul	 alınması,	 gereksinim	 olduğu	 taktirde	



kredi	 çekilmesi,	 bağış	 toplanması	 konusunda	 2018-2020	 dönemi	 İzmir	 Tabip	 Odası	 Yönetim	
Kurulu'nun	yetkilendirilmesine	oyçokluğuyla	karar	verildi.			
	
13. Dilek		ve	temennilere	geçildi.	Dr.Fatih	Sürenkök	İzmir	Emek	ve	Demokrasi	Güçleri	ile	birlikte	İzmir	
Tabip	 Odası	 olarak	 bu	 dönem	 yürütmeyi	 sürdürmenin	 önemini	 vurgulayarak	 bu	 konuda	 Yönetim	
Kuruluna	teşekkür	konuşması	yaptı.	SES	Eş	Başkanı	Hülya	Baran	Ulaşoğlu	sağlık	alanında	mücadelede	
TTB'nin	 bariz	 bir	 ağırlığı	 olduğundan	 ve	 İzmir	 Tabip	 Odası'nın	 bu	 konudaki	 önderliğinden	 dolayı	
teşekkür	etti.	1.	Basamak	Sağlık	Çalışanları	Birlik	ve	Dayanışma	Sendikası	Başkanı	Dr.Murat	Bolat	üye	
veri	tabanı	 ile	 ilgili	olarak	İzmir	İl	Sağlık	Müdürlüğü	ile	ortak	çalışmayı	önerdi.	Böylece	yer	değişikliği	
olan	hekimlerle	ilgili	güncel	bilgilere	ulaşmanın	sağlanabileceğini	söyledi.	Ayrıca	şiddetle	ilgili	yapılan	
panelin	ve	serginin	tekrar	edilmesinin	iyi	olacağı	önerisinde	bulundu.	Dr.İsmail	Ümit	Bal	söz	alarak;	arı	
gibi	 çalışmaları	 nedeniyle	 Yönetim	 Kurulu'na	 teşekkür	 etti.	 Ayrıca	 yapılan	 kitlesel	 basın	
açıklamalarının	30	dakikadan	fazla	uzamamasını	önerdi.	
	
14. İzmir	Tabip	Odası	Başkanı	Dr.Funda	Barlık	Obuz	 teşekkür	konuşması	 yaparak	Ara	Genel	Kurulu	
kapattı.		
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